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Yttrande gällande Program för Säve flygplats      
 
Vi instämmer i förvaltningens remissvar och vill förtydliga följande i vårt yttrande:  

När det gäller kollektivtrafiksfrågan vill vi lyfta fram att det i närområdet till programförslaget 
idag pågår nyproduktion av en ny företagspark utmed Norrleden söderut med 100-tals 
arbetstillfällen. 
Vid Skra bro börjar ett nytt centrum byggas med 450 lägenheter, nytt Centrumtorg med affärer 
och äldreboende. Detta är etapp 1 av 3 i området runt Skra bro där närmare 800 bostäder är 
planerat. Volvo lastvagnar har dessutom sin lastbilsfabrik i området med över 2500 anställda. 
Norra Europas största småbåtshamn berör också närområdet. Det är därför av stor vikt att ett 
omtag tas med kollektivtrafiken i detta område. 
 
Tågreservatet utmed Hisingsleden är ett bra komplement för godstrafik till Göteborgshamn som 
också behöver uppmärksammas i relation till trafiksituationen i området. 
 
Vi ser det som problematiskt att hästsporten och galoppbanan blir påverkad av projektet. 
Galoppbanan är den enda i Västsverige och hästsporten blir drabbad.   
 
Osbäcken går genom utredningsområdet och är den enda havsöringsförande bäcken på Hisingen. 
Den byggdes om i ett EU-projekt, Pure North Sea, för att förbättra vattenkvaliteten och den 
biologiska mångfalden samt att åter få havsöring att reproducera sig i bäcken. Osbäcken kan 
påverkas av den verksamhet i industriområdet som kommer att anläggas. Avrinningsytor måste 
därför ses över i projektet, så inte förorenat dagvatten rinner ut i bäcken.   


